



客戶更改登記姓名申請表
APPLICATION FOR CHANGE OF ACCOUNT OWNERSHIP

myTV SUPER客戶號碼 myTV SUPER Customer ID. : _____

A. 原有登記客戶 EXISTING SUBSCRIBER

新登記客戶 NEW SUBSCRIBER

姓名 Full Name _____ 姓名 Full Name _____

身份証首四位號碼 ID Card First 4 digits _____ 身份証首四位號碼 ID Card First 4 digits _____

手提電話號碼 Mobile No. _____ 手提電話號碼 Mobile No. _____

更改原因 Reason for change _____

B. 新登記客戶轉名後的每月付款方法 Payment method for monthly service fee of new registered subscriber:

(請於適當格內 ☐ Please tick ☐ the appropriate box)

- ☐ 信用咭自動賬戶 (客戶須填妥「信用咭付款授權書」郵寄或傳真至 myTV SUPER, 申請需時三至四星期)
Credit Card Payment (Subscriber has to complete the "Credit Card Payment Authorization Form", then return it to myTV SUPER by mail or by fax. Application processing lead time may require 3-4 weeks)

新登記客戶需繳付轉名手續費港幣壹佰圓

Handling charge of HK\$100 will be imposed to the new registered subscriber for change of ownership.

本人 (新登記客戶) 同意此表格及附上之myTV SUPER條款與守則將構成本人和myTV SUPER就享用myTV SUPER服務之合約。

I (new subscriber) accept that this form and the attached Terms & Conditions of myTV SUPER service will form my agreement with myTV SUPER for the myTV SUPER service.

本人 (新登記客戶) 同意負責上述myTV SUPER賬戶內所有責任。

I (new subscriber) undertake to assume full responsibility of the above myTV SUPER account.

如有任何爭議, myTV SUPER保留最終決議權。

myTV SUPER reserves the right of final judgment in case of dispute.

原有登記客戶簽署 Signature of Existing Subscriber

新登記客戶簽署 Signature of New Registered Subscriber

日間聯絡電話 Daytime Contact Tel. No.

日間聯絡電話 Daytime Contact Tel. No.

日期 Date _____

日期 Date _____

**** 請填妥此申請表連同雙方之身份証影印本傳真至2399 9699 或 郵寄至香港新界將軍澳郵政同郵政信箱65317 號。手續一經辦妥, myTV SUPER 將立即毀滅所有身份証影印本。如有查詢, 請致電客戶服務熱線2399 9666。**

Please fax this completed form with both ID Card copies to 2399 9699 or mail to P.O. Box 65317, Tseung Kwan O Post Office, New Territories, Hong Kong. All ID Card copies will be destroyed immediately by myTV SUPER after processing. For enquiries, please call our Customer Service Hotline 2399 9666.



地址: 香港新界將軍澳工業邨駿才街77號TVB

Address: TVB, 77 Chun Choi Street, Tseung Kwan O Industrial Estate, New Territories, Hong Kong

www.mytvsuper.com